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Protokół nr LVII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie 

w dniu 16 grudnia 2022 r. 

 

Posiedzenie sesji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Wieruszowie, ul. Rynek  

1-7. Obrady rozpoczęto o godzinie 13:00, a zakończono o godz. 13:25 tego samego dnia. 

Lista obecności radnych: 

1. Mariusz Bartodziejski  

2. Dawid Boryczko 

3. Marlena Ciężka 

4. Iwona Ciężka-Głowacz 

5. Jarosław Dębski 

6. Marek Gotfryd 

7. Mirosław Jakubczak 

8. Władysław Kokot  

9. Mirosław Mojsa 

10. Piotr Niełacny  

11. Kacper Owczarski 

12. Marcin Piluch 

13. Adam Śpigiel  

14. Czesław Wróblewski  

1. Otwarcie obrad LVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie 

prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Adam Śpigiel poinformował, że sesja została zwołana zgodnie  

z obowiązującymi przepisami statutu gminy. Następnie powitał wszystkich radnych i gości, po 

czym stwierdził, że z ustawowej liczby radnych obecnych na sali jest 11, co stanowi kworum 

do podejmowania uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad LVII sesji Rady Miejskiej w Wieruszowie, stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie podziękowań Panu Zbigniewowi Gąszczakowi za działalność społeczną. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 



2) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wieruszowa, 

3) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Klubu Senior+  

w Wieruszowie, 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi lub propozycje zmian do porządku obrad. 

W imieniu Burmistrza wniosek o wprowadzenie zmian do porządku obrad zgłosiła Zastępca 

Burmistrza Marta Siubijak, która wniosła o: 

- wprowadzenie do punktu 4 porządku obrad, dodatkowej uchwały w ppkt 4, w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 - 2031 

Innych wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie proponowane zmiany w porządku obrad. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zaproponowanych zmian do porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Piotr Niełacny, Kacper Owczarski, Marcin Piluch, 

Adam Śpigiel , Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (3) 

Iwona Ciężka-Głowacz, Mirosław Mojsa,  Kacper Owczarski 

3. Wręczenie podziękowań Panu Zbigniewowi Gąszczakowi za działalność społeczną. 

Burmistrz Rafał Przybył wraz z radnymi złożyli na ręce Pana Zbigniewa Gąszczaka 

podziękowania za aktywną działalność na rzecz lokalnej społeczności. 

4. Podjęcie uchwał: 

 

1) w sprawie zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022, 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt był omawiany na Komisji, po czy zapytał 

radnych, czy zgłaszają pytania. Wobec braku pytań i uwag radnych, Przewodnicząca Komisji 

Gospodarczej i Budżetu Marlena Ciężka przedstawiła pozytywną opinię wydaną do 

przedmiotowego projektu uchwały.(opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 



Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie podjęcia uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu Gminy Wieruszów na rok 2022,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Piotr Niełacny, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, 

Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (3) 

Iwona Ciężka-Głowacz, Mirosław Mojsa, Kacper Owczarski 

 

2) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wieruszowa, 

Przechodząc do kolejnego projektu uchwały w porządku obrad, Przewodniczący Rady 

poinformował radnych, że projekt uchwały, został omówiony na posiedzeniu Komisji i zapytał 

czy zebrani mają uwagi lub pytania. Radni nie wnieśli uwag wobec czego radny Marcin Piluch 

odczytał opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do omawianego projektu. Radni – 

członkowie Komisji po zapoznaniu się ze stanowiskiem Burmistrza i opinią kancelarii prawnej, 

uznali skargę za bezzasadną. (uchwała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik 

do protokołu) 

Uchwała została poddana pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wieruszowa,  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Piotr Niełacny, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, 

Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (3) 

Iwona Ciężka-Głowacz, Mirosław Mojsa, Kacper Owczarski 

3) w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Klubu Senior + w 

Wieruszowie, 

 

Prowadzący obrady poinformował, że podobnie jak poprzedni projekt został on omówiony na 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, po czym zwrócił się z pytaniem do radnych czy zgłaszają 

uwagi bądź zastrzeżenia. Radni nie wnieśli uwag wobec czego radny Marcin Piluch odczytał 

opinię Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do omawianego projektu. Radni po zapoznaniu się 



ze stanowiskiem kierownika Klubu Senior + i opinią kancelarii prawnej, uznali skargę za 

bezzasadną. (uchwała Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik do protokołu) 

Przewodniczący poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Klubu Senior+ w Wieruszowie.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Piotr Niełacny, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, 

Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (3) 

Iwona Ciężka-Głowacz, Mirosław Mojsa, Kacper Owczarski 

 

4) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 

– 2031, 

 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Anetę Wolną, skarbnika gminy, o krótkie zreferowanie 

podejmowanej uchwały. 

Aneta Wolna wyjaśniła, że potrzeba podjęcia uchwały spowodowana została koniecznością 

zmian w przedsięwzięciach, która wyniknęła w związku z przygotowaniem zmian do uchwały 

budżetowej. 

Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wieruszów na lata 2022 - 2031.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Mariusz Bartodziejski , Dawid Boryczko, Marlena Ciężka, Jarosław Dębski, Marek Gotfryd, 

Mirosław Jakubczak, Władysław Kokot, Piotr Niełacny, Marcin Piluch, Adam Śpigiel, 

Czesław Wróblewski  

NIEOBECNI (3) 

Iwona Ciężka-Głowacz, Mirosław Mojsa, Kacper Owczarski 

 



5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący przypomniał, że interpelacje i zapytania należy złożyć pisemnie do 

Burmistrza za pośrednictwem Przewodniczącego Rady, wnioski w formie ustnej. 

6. Sprawozdanie międzysesyjne Burmistrza Wieruszowa. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali sprawozdanie międzysesyjne 

Burmistrza Wieruszowa i zapytał czy mają jakieś pytania. 

W związku z brakiem pytań ze strony radnych Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

7. Wolne wnioski i informacje.  

Radny Jarosław Dębski poprosił o przesłanie radnym i sołtysom numerów telefonów, pod które 

mogą zadzwonić w razie konieczności  odśnieżenia dróg gminnych. 

Przewodniczący Rady wystąpił z pytaniem do włodarzy czy Przedsiębiorstwo Komunalne S.A. 

jest przygotowane do sezonu zimowego.  

Opowiadając Przewodniczącemu, zastępca burmistrza Marta Siubijak poinformowała, że PK 

S.A. jest przygotowane do sezonu zimowego i dysponuje zasobami do odśnieżania  

i posypywania dróg. 

Uzupełniając wypowiedź Pani Siubijak, burmistrz podkreślił, że na terenie gminy są trzy 

podmioty, które odpowiadają za utrzymanie dróg, są: Zarząd Dróg Wojewódzkich, Starostwo 

Powiatowe (Powiatowy Zarząd Dróg w Wieruszowie) oraz Gmina Wieruszów. Tym samym 

poprosił, aby mieszkańcy zgłaszający potrzebę odśnieżenia podali także kto jest zarządcą danej 

drogi. 

8. Zakończenie sesji. 

Ze względu na wyczerpany porządek obrad, Przewodniczący Rady zamknął o godzinie 13:25 

posiedzenie LVII sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Kamila Smus 

 

Pracownik ds. obsługi Rady Miejskiej 

i jednostek pomocniczych gminy 

 

 

                                                           Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miejskiej w Wieruszowie 

                                                                  Adam Śpigiel 


